
NOTAT Brøndby GolfKlub  

Dato: 7 maj 2020 

Ref. ABP  

Banens transformation fra 2018 til nu syntes jeg har været meget vellykket. Omlægning til økologisk 
drift har været meget spændende at følge. Det er jo ikke en nem opgave når man ikke har kemikalier 
til rådighed mere, men de programmer, der har været anvendt med sand, luftning og eftersåning har 
givet gode resultater og greens er klart i fremgang. 

  

Filtlaget er i positiv nedgang se mere om filt her:Filt i græsplænen 

Arbejde med filt. hvorfor, se det her : Hvorfor skal greenen luftes? 

 

Vanding : 

https://www.danskgolfunion.dk/sites/default/files/filt_120802_pdf_31640.pdf
https://www.danskgolfunion.dk/video/hvorfor-skal-greenen-luftes


Her skal I nok være mere opmærksomme med vanding af greens, da I har forskellige typer af greens 
- nye og gamle. I bør indkøbe en måler, sådan at I kan tilføre den rigtige mængde vand. Vi kunne 
tydeligt måle forskel på greens. Det er meget svært at se med det blotte øje, derfor er en måler vigtig.  

   

Hvordan I arbejder med vanding af greens kan ses her :Vanding når der anvendes IPM  

 

Konklusion: 

Banen og særdeles greens er på vej I den rigtige retning, meget fine er de efter vinteren. Ser vi på 
fairway og rough så er der selvfølgelig en del ukrudt I de områder, og ja det skal man vænne sig til 
men med vertikalskæring og god gødning tilførsler skal det nok blive godt. 

 

 Mvh Allan Brandt  

Dansk Golf Union. 

http://www.sterf.org/Media/Get/2504/vanding-dansk-2016.pdf

